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A talent and literary agent for over 20 years, David Unger founded Artist International 
Group in 2017. With offices in Los Angeles, London, Paris and Hong Kong, this 
entertainment content and talent-management company represents actors, writers, 
directors, models and recording artists, and specializes in media finance, brand advisory 
and corporate development. Unger represents international artists, including Gong Li, 
Michelle Yeoh, Anil Kapoor, Elsa Zylberstein, Tom Welling, Siwon Choi, Dita Von Teese 
and Nastassja Kinski, among others. He is frequently invited to international film festivals 
and has been featured in the New York Times, Los Angeles Times, Variety, Hollywood 
Reporter, Paris Match and other publications. Born in London, Unger graduated from 
Boston University. He has lectured at Harvard Business School and UCLA’s Anderson 
School, and serves as a director of the theme park company KidZania and an advisor to 
the educational-technology firm MasterClass.  
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David Unger 先⽣有着 20 多年丰富经验的资深明星、著作经纪⼈，于 2017 年成⽴ Artist 
International Group 公司，在洛杉矶、伦敦、巴黎及⾹港设有办公室。该公司经纪业务
涵盖了娱乐内容和明星艺⼈，签约演员、编剧、导演、模特和⾳乐⼈，提供专业的影视融
资、品牌咨询、企业策略发展服务。Unger 先⽣现签约数位国际明星艺⼈，包括：巩俐、
杨紫琼、亚尼·卡普、艾尔莎·泽⻉斯坦、汤姆·威灵、崔始源、蒂塔·万提斯、娜塔
莎·⾦斯基。他经常受邀出席国际电影节，接受《纽约时报》、《洛杉矶时报》、《综
艺》、《好莱坞报道》、《巴黎竞赛画报》等媒体杂志报道。Unger 先⽣出⽣于伦敦，毕
业于波⼠顿⼤学，在哈佛⼤学商学院和加州⼤学洛杉矶分校学校授课讲座，并担任
KidZania 主题乐园公司总监、Master Class 教育科技公司顾问。 


